
华泰财险附加特定事件除外条款（CB 版） 

本保险合同双方当事人同意在本保险合同中加入本附加条款，并就下列事项达成一致（本附加条款

之外的事项均以本保险合同的其他条款、条件、除外责任和赔偿限额为准）： 

至于总责任限额中明细表约定的部分，保险人将不支付任何直接或间接起因于、归因于或有关于任

何已知的不当行为，或者任何明细表列明日期前的待决诉讼，或者任何由该待决诉讼中相同或基本

相同的事实所带来的指控或衍生诉讼。 

本保险合同其他条款维持不变。 

 

 

X13 SPECIFIC MATTER EXCLUSION 

By way of endorsement to the Policy, and solely for the purpose of this endorsement, the parties agree as 

follows (subject otherwise to all other terms, conditions, limits of liability and exclusions of the Policy): 

With respect to that part of the Aggregate Limit of Liability being [          ], Insurer will not pay any Loss 

directly or indirectly caused by, arising out of or in any way connected with any known Wrongful Act or, 

litigation pending at or prior to, [          ] or alleging or deriving from the same or essentially the same facts 

as alleged in such pending or prior litigation. 

In all other respects this Policy remains unaltered. 

 


